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ZÁPIS ZE SCHŮZE RADY ŠKOLY ZŠ JANSKÉHO 

Datum konání schůze: 20.3.2018, 17:00 – 19:30, ředitelna 

 

Složení školské rady 

Zástupci nezletilých žáků: Jana Shweiki, Ing. Pavel Němec 

Zástupci školy: Mgr. Marcela Kolářová, Mgr. Renata Ulvrová 

Zástupci zřizovatele: Miloš Drha, Ing. Jan Zeman, CSc. 

 

Nepřítomni: Ing. Jan Zeman (neomluven), CSc., Miloš Drha (omluven). 

Host: Mgr. Jan Havlíček (ředitel školy) 

 

 

I. Program 

 
1. Přivítání členů rady 

 

Sešli se čtyři členové Školské rady (kvórum: nadpoloviční většina všech 

členů Školské rady). Pan Miloš Drha se omlouval emailem, pan Jan 

Zeman ani nepotvrdil a ani neomluvil svou účast/neúčast na schůzi ŠR.  

Členové ŠR souhlasili s navrhovaným programem dle pozvánky, tedy 

 Kontrola plnění úkolů a informace jednotlivých členů ŠR 

 Nové návrhy a připomínky 

 Podněty a oznámení řediteli školy, zřizovateli a ostatním 

orgánům 
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2. KONTROLA PLNĚNÍ ÚKOLŮ A INFORMACE JEDNOTLIVÝCH 

ČLENŮ SR 
 

- Stav kuchyně bez změny – kuchyň byla vymalována 

- Probíhá výměna lavic. Škola zakoupila dvě nové sady židlí a lavic 

(1 sada obsahuje lavice a židle pro 30 dětí).  

- Správce areálu školy -  škola řeší v souvislosti se školním bytem, 

který by měl být uvolněn 1. srpna 2018 a měl by být k dispozici 

pro správce areálu školy.  

- Rekonstrukce oválu a přilehlých částí, o kterou škola žádala již 

několik let, právě probíhá s předpokládaným termínem 

dokončení do konce dubna 2018 dle vývoje počasí a postupu 

stavebních prací.  

- Renovace IT techniky – 50 počítačů již škola získala od ČSOB. 

Pořízení dalších počítačů a renovace počítačové učebny by mělo 

být realizováno v blízké době.  

- IT pracovník a zajištění školy – škola navázala spolupráci s IT 

techniky, kteří zrenovují počítačovou síť po celé škole a technicky 

učebnu IKT. Škola dále pořídí nové MS Office licence (cca od září 

2018), které budou moci využívat i žáci a rodiče pro své 

soukromé účely. Škola navázala spolupráci s pracovníkem školy, 

který zajišťuje okamžité IT služby dle aktuální potřeby.  

- Multifunkční třída – díky Výzvě 37 (EU – IT do škol) bude možné 

třídu zřídit, vybavit počítači a interaktivní tabulí. Výzva 37 také 

pokryje odbornou učebnu pro chemii, přírodopis, vybavení 

klubíku a knihovny s plánem realizace do konce roku 2019. 

- Interaktivní tabule – postupná obnova a dokoupení nových 

komponentů - některé tabule jsou již zastaralé. Pořízení nové 

přenosné interaktivní tabule z Výzvy 21 by mělo být realizováno 

do konce května.  
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- GDPR – soulad školy s touto novou evropskou regulatorikou 

týkající se ochrany osobních údajů zajišťuje ÚMČ Prahy 13 jako 

zřizovatel. 

- Hřiště pro družinu – grant ČEZ již není k dispozici. V plánu je 

vytvoření dětského hřiště z použitých pneumatik pro menší i 

větší děti formou celoškolního projektu – malování her na zem, 

zapojení rodičů i žáků školy. Realizace hřiště je rozjednaná 

s plánem ukončení na podzim. 

- Personální obsazení – škola zahájila výběrově řízení pro 

aprobovaného učitele do 1., 2., 3. třídy. Od září 2018 také 

nastoupí aprobovaný chemikář a fyzikář na druhý stupeň a 

aprobovaná učitelka do předškolní třídy.  

- Moderní vyučovací metody –  škola začlení specifický 

dlouhodobý projekt do každého ročníku od 6. třídy. Koncepce je 

naplánována od září 2018. Na prvním stupni pokračuje program 

Začít spolu s projektovou výukou. Větší zapojení environmentální 

výchovy na oba stupně ZŠ viz. projekt níže. Výhledově se škola 

zapojí do environmentálního projektu naučné stezky 

v Prokopském údolí.  

- Nový projekt „Osudové osmičky“ ke dni Vzniku republiky - 

sázení památné lípy na pozemku školy. Škola shání základní 

kámen na desku. Projekt naplánován na říjen 2018. Patronem 

bude paní místostarostka RNDr. Marcela Plesníková (ÚMČ Praha 

13).  

- Zřízení sportovního centra v okolí školy nebo na nevyužitých 

částech školního pozemku stále není jasná. 

- Návrh rekultivace ohniště a okolního prostředí – rodiče mají 

zájem se zapojit a pomoci s realizací. Na místě by mohlo 

vzniknout nové ohniště, zastřešení, naučné stezky, tabule s úkoly 

pro děti atd. Škola má v plánu toto řešit také s ÚMČ.  

- Školení učitelů – učitelé absolvují školení ze Šablon, Výzev i 

z osobní iniciativy. Vzdělávání učitelů škola podporuje a hradí. 

Učitelé absolvují řadu školení na čtenářskou a matematickou 
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gramotnost. Probíhá také doučování žáků ohrožených školním 

neúspěchem. 

- Zapojení školy do výzvy OPVVV č. 21 PRIMAS – pro děti 

s odlišným mateřským jazykem. Škola získá multikulturní koutek 

s přenosnou interaktivní tabulí, robotickými stavebnicemi a 

čtyřmi laptopy s výukovými programy. Součástí bude také 

koberec, čtyři lavice a několik polic. 

- Zápis – v plánu je otevření dvou prvních tříd.  

- Školní kroužky – Veletrh kroužků by se měl uskutečnit v rámci 

zápisu do 1. tříd. V budoucnu se kroužky budou platit pouze přes 

účet školy.  

- Úklid školního pozemku – plánován na 11. dubna. Škola si 

půjčuje nářadí a objednává kontejner. Účastnit se mohou i 

rodiče. Pan ředitel se žáky prořeže stromy a keře na školním 

pozemku. Škola požádá ÚMČ o profesionální zahradnické služby 

na případné kácení a náročnější prořezy křovin a dřevin.  

- Klub přátel školy – po vzoru ostatních ZŠ, kde se rodiče více 

angažují, účastní se na rozvoji školy a posilování sounáležitosti se 

školou - vyvstal návrh na pokus o založení klubu od nového 

školního roku. Členem klubu se může stát kdokoliv z rodičů a 

pomoci tak s realizací některých plánů, akcí a iniciativ ve 

prospěch školy, např. rekultivaci ohniště a přilehlého prostředí.  

 

3. NOVÉ NÁVRHY A PŘIPOMÍNKY 

 
- S ÚMČ otevřít téma rekonstrukce schodů při vstupu do školy 

před školním podchodem (schody se začínají rozpadat). 

- Stav školní kuchyně – vyžaduje kompletní rekonstrukci, 

problémy jsou zejména se vzduchotechnikou. Rekonstrukce 

kuchyně v následujícím roce není v plánu. Letos byla kuchyň 

vymalována.  
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- Vzrostlý strom v blízkosti vchodu do pavilonu tělesné výchovy. 

Strom je pravděpodobně nezbytné pokácet, jelikož jeho kořeny 

zvedají a deformují nedaleký betonový chodník a zasahují i pod 

samotnou budovu.  

- Špatný stav parket v tělocvičně -  problém je řešen na Radě školy 

již od roku 2014 – do tělocvičny zatéká, což ničí podlahovou 

krytinu. Problém stále trvá. 

- Velmi špatný stav dlažby u tělocvičen- také řešeno na Radě školy 

opakovaně od roku 2014. Problém stále trvá.  

- Havarijní stav záchodů u tělocvičen – záchody nejsou v provozu 

již 14 dní. Problém je stále v řešení, čeká se na speciální čistící 

stroj pro kanalizaci, který IKON zatím nemá k dispozici.  

- Odborná učebna chemie – místnost je v havarijním stavu a není 

možné ji využívat – vyžaduje též kompletní rekonstrukci. 

- Elektřina – nutná revize elektřiny v celé škole (staré rozvody, 

výpadky proudu atd.). 

 

 

Druhé společné zasedání nově zvolené Školské rady bylo ukončeno 

předsedou Školské rady v 19:30. 

 

Termín dalšího zasedání byl dohodnut na úterý 16. října 2018 od 

17:00 v ředitelně. 

 

Zápis provedla: Mgr. Renata Ulvrová dne 26.3.2018 

Zápis schválil: Ing. Pavel Němec dne 26.4.2018 

 


